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Protokół  Nr XXIV/2016 

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 12 maja 2016 roku 

w godz. od 1600 do 1645
 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych (ustawowo 15 radnych) -  lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Burmistrz – Marek Rożek, 

Zastępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak, 

Dyrektor Zespołu Szkół w Borku Wlkp. – Elżbieta Figielek, 

Dyrektor Zespołu Szkół SP i Gimnazjum w Zimnowodzie – Barbara 

Krzekotowska, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Borku Wlkp. – Władysław Hałas, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wycisłowie – Alina Sokół, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zalesiu – Donata Matecka, 

Dyrektor MGOK w Borku Wlkp. – Justyna Chojnacka, 

Redaktor „Życie Gostynia” – Agata Fajczyk,  

Redaktor „Gostyń24” – Marta Stachowska, 

oraz sołtysi– lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.     

                                                                                 

Ad. 1. Otwarcie obrad. 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak, który 

powitał wszystkich radnych oraz gości. 

Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

(radny Marian Jańczak przed ślubowaniem). 

 

Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 

 

W tym punkcie Przewodniczący Rady wniósł o wprowadzenie projektu uchwały 

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

Po czym Przewodniczący Rady zapytał, czy są  inne wnioski. 

 

Innych wniosków nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

przedstawił porządek sesji po wprowadzonej zmianie: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Ślubowanie nowo wybranego radnego Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

7. Zapytania i interpelacje radnych. 

 

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

b) nadania tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.”, 

c) utworzenia Przedszkola Samorządowego w Borku Wlkp. wraz  

z oddziałami zamiejscowymi w Wycisłowie i Zalesiu, 

d) utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp., 

e) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Borek 

Wielkopolski,  

f) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów 

prowadzonych przez Gminę Borek Wielkopolski oraz określenia granic 

ich obwodów, 

g) udzielenia dotacji z budżetu Gminy Borek Wlkp. na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla obiektów 

zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących 

własności Gminy Borek Wlkp., 

h) zmian budżetu i w budżecie na rok 2016. 

 

 

9. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski.  

11.  Zakończenie.   

 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są  uwagi do porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady prosił  

o przegłosowanie w/w porządku sesji. 

 

Za przyjęciem przedstawionego porządku sesji głosowało 14 radnych, nikt nie 

był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.  
 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji. 
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Ad.3. Ślubowanie nowo wybranego radnego Rady Miejskiej Borku Wlkp.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 8 maja 2016 roku odbyły się 

wybory uzupełniające do Rady Miejskiej. 

Ponadto poinformował, że w okręgu Nr 10 w Borku Wlkp. w skład, którego 

wchodzą następujące miejscowości: Frasunek, Jeżewo, Liż, Stawiszyn 

radnym został wybrany Pan Marian Jańczak.  

 

Następnie poprosił Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej –Wiesławę 

Wójcik o wręczenie zaświadczenia o wyborze radnemu Marianowi Jańczak. 

 

W dalszej części Przewodniczący Rady  poinformował, że art. 23a  ustawy  

z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym stanowi, że: 

„Przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie” 

 po czym odczytał rotę ślubowania: 

 

      „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na 

względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

 

Radny Marian Jańczak odpowiedział  „ślubuję,  tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że na podstawie listy obecności  

i złożonego ślubowania na 15 radnych Rady Miejskiej Borku Wlkp. obecnych  

w sesji uczestniczy 15 radnych. 

W związku z powyższym sesja jest prawomocna. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu  XXIII sesji Rady. 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość 

zapoznania się z treścią protokołu, który był wyłożony w biurze Rady Miejskiej. 

Następnie zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie 

jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XXIII sesji Rady głosowało 15 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

 

W/w sprawozdanie złożył radny powiatu – Maciej Biskup, stanowi ono 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad złożonym sprawozdaniem. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Ad.6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

 

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz - Marek Rożek, stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad złożonym sprawozdaniem. 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 7. Zapytania i interpelacje radnych. 
 

Nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Zapytania też nie zgłoszono. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt 

uchwały. 

 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIV/ 138 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

b) nadania tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt 

uchwały. 

 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,1 radny 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIV/ 139 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

c) utworzenia Przedszkola Samorządowego w Borku Wlkp. wraz  

z oddziałami zamiejscowymi w Wycisłowie i Zalesiu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Radny Marian Jańczak zapytał czy odpłatność za przedszkole będzie równe we 

wszystkich przedszkolach. 

 

Inspektor ds. oświaty – Tomasz Marszałek wyjaśnił, że na terenie gminy Borek 

Wlkp. wszystkie opłaty za przedszkole są jednakowe.  

 

Burmistrz – Marek Rożek dodał, że dlatego wszystkie oddziały przedszkolne 

mają wspólny Statut. 

 

Radny Marian Jańczak zapytał, czy w oddziale przedszkolnym w Zimnowodzie 

będą również obowiązywały te same opłaty. 
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Inspektor ds. oświaty wyjaśnił, że we wszystkich oddziałach będą te same 

opłaty w Zimnowodzie również. 

 

Innych pytań nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIV/ 140 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

d) utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,1 radny 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIV/ 141 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

e) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Borek 

Wielkopolski. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,1 radny 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIV/ 142 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

f) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów 

prowadzonych przez Gminę Borek Wielkopolski oraz określenia 

granic ich obwodów, 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,1 radny 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIV/ 143 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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g) udzielenia dotacji z budżetu Gminy Borek Wlkp. na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla 

obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie 

stanowiących własności Gminy Borek Wlkp., 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,1 radny 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIV/ 144 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

h) zmian budżetu i w budżecie na rok 2016. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIV/ 145 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

Brak zapytań. 

 

Ad. 10. Wolne głosy i wnioski.  

 

W tym punkcie głos zabrała Dyrektor SP w Wycisłowie – Alina Sokół, która 

poinformowała, że cieszy się iż w związku z reorganizacją szkół nikt  

z pracowników SP w Wycisłowie nie stracił pracy, dzieci będą uczyły się w SP 

w Borku Wlkp. Ponadto stwierdziła, czy jest to zasadne czy nie to historia oceni. 

 

Burmistrz poinformował, że czasy się zmieniają, w oświacie szykują się duże 

reformy i Gmina Borek Wlkp., po tej reorganizacji jest przygotowana do tych 

zmian. 

 

 

Ponadto Burmistrz poinformował, że Zakładzie Aktywności Zawodowej  

w Leonowie wzrosły znacząco wpływy z prowadzonych usług, zakład się 

rozwija. 

 

Radny Marian Jańczak stwierdził, że decyzje obecnego Burmistrza w sprawie 

reorganizacji szkół są lepsze niż jego jako Burmistrza i jest to bardzo dobra 

decyzja. 

 

Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak dodał, że nie można walczyć o szkoły 

kiedy nie ma dzieci. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 11. Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady zakończył XXIV sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp.  

 

 

     Protokołowała                                    Przewodniczący Rady 

 

    Wiesława Wójcik         Andrzej Kubiak 


